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Çakırmelikoğlu kredi 
desteği ve sicil affı istiyor

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu, pandemi 
sürecinden olumsuz etkilenen sek-
törlerin taleplerini paylaştı.

Başkan Çakırmelikoğlu, “Pan-
demi dolayısıyla iş yerlerine yöne-
lik alınan kararlar çerçevesinde 
destek beklentileri üst seviyeye çık-
mıştır. Tam ve yarı kapalı olan işlet-
meler başta olmak üzere, izolas-
yon sürecinden olumsuz etkilenen 
sektörler için beyanname verme, 
bildirim ve ödeme gibi vergisel yü-
kümlülüklerin en azından Haziran 
2021 tarihine kadar askıya alın-
masının önemli bir destek olacağı 
düşünülmektedir” dedi.

Mağdur sektörlere faizsiz kredi 
desteği verilmesi, kapanan ya da 
önemli bir ciro kaybına uğrayan iş-
letmelerin kredi borçlarının yeni-
den yapılandırılarak faizsiz olarak 
ertelenmesinin serbest piyasaya 
nefes aldıracağına inandıklarını 
kaydeden Çakirmelikoğlu, Covid-

19 genelgesi sonucu, faaliyetleri durdu-
rulan veya kısıtlanan işletmeler başta 
olmak üzere kiracı durumunda olan 
tüm firmalara kira bedelleri tutarında fa-
izsiz veya düşük maliyetli kredi desteği 
beklentisinde olduklarını belirtti. 

Çakırmelikoğlu, “Başta imalat ve hiz-
met sektörlerimizin en önemli taleplerin-
den biri de işten çıkarma yasağıdır, yeni 
istihdamda bu uygulama deneme sü-
reci ile aşılması önceliklerin başında yer 
almaktadır” diyerek, şunları dile getirdi:

“Bu açıdan salgın hastalık sebebiyle 
oluşan iş kaybını telafi etmek üzere ilave 
olarak işe alınan çalışanın deneme sü-
resi ile sınırlı olmak üzere işten çıkarma 
yasağı kapsamına dahil edilmemesinin 
yeni istihdamın önünü açacağı kana-
atindeyiz.

Diğer yandan vergi yapılandırması-
na ek olarak, matrah artırımı ile stok, 
kasa ve sicil affı iş dünyamızın dört gözle 
beklediği düzenlemeler kapsamında-
dır. Yine iş dünyasının kamudan alacak-
larının var olan kamu borçlarından mah-
sup edilmesi de gündeme alınmalıdır.”

Ekiplerden yıl 
boyunca denetim

irebolu İlçe Tarım ve Orman Mü-

Tdürlüğü, 2020 yılı içinde toplam 
675 işyerinde denetim yaparak, 

işyerlerinde satışa sunulan maddelerin 
teknik ve hijyenik şartlara uygunluğunu 
sağladı.

Müdürlük tarafından sosyal medya 
üzerinden yapılan açıklamada, Tirebo-
lu’da Gıda Kontrol Hizmetleri kapsa-
mında gıda üretim işletmeleri (fındık ve 
çay fabrikaları, fırınlar, pastaneler, unlu 
mamul üreten işyerleri), toplu tüketim iş-
letmeleri (restaurant, lokanta, fastfood, 
kafe, çay ocağı) ile toptan ve peraken-

de satış işyerlerine (market, bakkal, kan-
tin, şarküteri) yönelik 675 denetim ger-
çekleştirdiği bildirildi.

Yapılan bu denetimlerde işletmele-
rin teknik ve hijyenik açıdan da kontrolü 
yapılarak, buralarda satışa sunulan 
ürünlerin uygunluğu da tespit edilirken; 
söz konusu kurallara uymayan işyerleri 
uyarılıp yasal mevzuatlar gereği cezai 
işlemlere tabii tutuldu.

İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü yet-
kilileri, 2021 yılında da işyerleri denetim-
lerine daha sıkı bir şekilde devam edile-
ceğini kaydettiler.

Kafes balıkçılığı meclis gündeminde

HES kodu artık zorunlu 

 Köprünün biran önce bitirilmesi isteniyor! 

CHP Giresun Milletvekili ve TBMM Başkanlık Divanı 
Üyesi Necati Tığlı, Giresun’da sahiller, deniz turizmi, koy-
lar, balıkçılık ve endemik balık çeşitliliği açısından va-
tandaşlar arasında endişe yaratan ve hızla yaygınla-
şan kafes balıkçılığı ile ilgili hem Çevre ve Şehircilik Ba-
kanı Murat Kurum’a hem de Tarım ve Orman Bakanı 
Bekir Pakdemirli’ye sorular sordu.

Tığlı, yaptığı açıklamada, Çavuşlu Beldesi’nde ya-
pılması düşünülen kafes balıkçılığı için, Çevre ve Şehir-
cilik İl Müdürlüğü ve müşavir şirket tarafından ağustos 
ayında Çavuşlu Belde İlköğretim Okulu toplantı salo-
nunda Çevresel Etki Değerlendirme (ÇED) toplantısı 
yapılacağı, yöre halkının bilgilendirileceği, görüş ve 
önerilerinin alınacağı duyurusu yapıldığını ancak top-
lantının yöre halkı yerine daha çok belde ve ilçe dışın-
dan katılımcılarla gerçekleştirileceği anlaşılınca çıkan 
gerginlik nedeniyle de ertelendiğini hatırlattı. (2'de)

 (2'de) 

Giresun’da İl Hıfzıssıhha Kurulu tarafından Covid-19’a karşı 
bir dizi yeni kararlar alınırken; il genelinde kamu kurum ve kuru-
luşlarında girişte HES kodu sorgulaması yapılacağı açıklandı. 
Bu karara göre, HES kodu olmayan vatandaşların kurumlara gi-
rişine izin verilmeyecek.

Alınan bir diğer kararla da korona virüslü hastalara sunulan 
hizmette aksama yaşanmaması için Giresun Devlet Hastane-
siyle Prof. Dr. İlhan Özdemir Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin 
ek binasında hizmet verileceği duyuruldu. (Devamı 2'de)

Taşınma bitti, hizmete başladı
iresun Prof. Dr. İlhan Özdemir Eği-

Gtim ve Araştırma Hastanesi Baş-
hekimi Prof. Dr. Atilla Çıtlak ve 

ekibi tarafından yeni Eğitim ve Araştırma Has-
tanesi hizmete hazır hale getirildi.

Covid-19 pandemisi döneminde planlı 
bir şekilde, çok kısa bir zaman içerisinde per-
sonellerin de gayretli ve çalışkan tutumu sa-
yesinde taşınma ve yerleşme işleminin ba-
şarıyla tamamlandı. 

Tüm poliklinikler, ameliyathaneler, klinikler, 
özellikli birimler ve acil servis tam olarak faali-
yete başladı. 

Yeni Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi Aksu Mahallesi’nde tüm va-
tandaşların hizmetinde

HUZUR VE ÇALIŞMA ORTAMI TALEBİ ARTI-
RACAKTIR

Asistan, uzman ve pratisyen doktorların 
yanı sıra Eğitim ve Araştırma Hastanesinde 
17’si Prof.Dr., 19’u Doç. Dr. 50’si de 
Öğr.Üyesi olmak üzere 86 akademik unvanı 
bulunan doktorun görev yaptığını aktaran 
Başhekim Prof. Dr. Atilla Çıtlak, “Hedefimiz 
bu sayıları değişik branşlarda daha artır-
maktır. (3'te)
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Kafes balıkçılığı 
meclis gündeminde

(Baştarafı 1'de)
HER İLÇENİN KIYISINA KAFES
Keşap ilçesi sahilinde 4, Eynesil ilçesi sahilinde 1 adet olmak 

üzere toplam 5 adet kafes balık yetiştiriciliği projesinin ÇED süre-
cinde olduğunun konuya ilişkin daha önce verdiği soru önerge-
sine gelen yanıtlarda yer aldığını ifade eden Tığlı, “Eynesil, 
Keşap ve Espiye ilçelerimizden sonra, Görele ilçesine bağlı Ça-
vuşlu Beldesi’nde de sahile yapılması planlanan ‘Ağ Kafeslerde 
Kültür Balığı Yetiştiriciliği (1000 ton/yıl Gökkuşağı Alabalığı)’ projesi 
için vatandaşlarımız kaygı ve büyük endişe taşımaktadır” dedi.

CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, Giresun’da kafes balıkçı-
lığı projelerinin düşünüldüğü alanlar dikkate alındığında burala-
rın Denizlerde Balık Çiftliklerinin Kurulamayacağı Hassas alan Ni-
teliğindeki Kapalı Koy ve Körfez Alanlarının Belirlenmesine İlişkin 
Tebliğ kapsamında değerlendirilmediğini hatırlatırken, “Halbuki 
kurulması planlanan balık çiftlikleri, yöreye has deniz canlılarının 
yaşam alanlarında yer almakta, turizm faaliyetleri açısından de-
ğerli koylara sahip, sahil ve plaj bölgelerini kapsamakta, temiz 

deniz suyu değerlerinin yüksek olduğu bölge-
lerde olduğu, kıyı balıkçılığı ve çeşitleri açısın-
dan özel bir yapıya sahip alanlar olduğu gö-
rülmektedir” açıklamasını yaptı.

Tığlı’nın Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat 
Kurum ile Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakde-
mirli’ye yönelttiği sorular şöyle:

“Giresun sınırları dahilinde ÇED süreci 
devam eden ya da proje aşamasında yer 
alan tesis sayısı nedir? Giresun sınırları dahilin-
de sahil boyunca nerelerde kafes balıkçılığı 
tesisi planlanmaktadır? ÇED dosyasını hazır-
layan çalışma grubu içinde hangi kurum ve ki-
şiler yer almıştır? Komisyonun bu tebliğ kapsa-
mında yaptığı değerlendirmelerde bağımsız 
hareket edemediği yönündeki kaygılar yersiz 
midir?

Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü başkanlı-
ğında gerçekleştirecek halkın katılımı toplan-
tısını ÇED yönetmeliğine uygun biçimde ger-
çekleştiremediği için müşavir firmaya hangi 
yaptırım uygulanmıştır?

Yöre halkının kaygılarını, itirazlarını dile geti-
receği toplantıların müşavir firmanın inisiyatif-
leri yerine Çevre Şehircilik İl Müdürlüğü baş-
kanlığında vatandaşlarımızın hukukunu koru-
yan bir anlayışla gerçekleştirilmesi neden sağ-
lanmamıştır?

Faaliyete geçirilecek projelere ilişkin va-
tandaşlarımızın taşıdığı kaygıları inceleme ve 
değerlendirme komisyonu üyesi kurum ve ku-
ruluşlar taşımamakta mıdır? Bu kurum ve kuru-
luşların bağımsız objektif bir değerlendirme 
imkânı bulunmakta mıdır?”

 Köprünün biran önce 
 bitirilmesi isteniyor! 

Yİ Parti Genel Başkanı Yardımcısı Ünzi-

İle Yüksel, Espiye İlçe Başkanı Adnan 
Şahan, Tirebolu İlçe Başkanı Erdinç 

Bektaş, Giresun Belediye Meclis Üyesi 
Harun Cici ve CHP Tirebolu İl Genel Meclisi 
Üyesi Ömer Cebeci, Tirebolu-Doğankent 
yolunda çöken menfezde yapım çalış-
maları süren köprü inşaatında inceleme-
lerde bulunarak, şantiye yetkililerinden 
bilgi aldılar.

22 Ağustos’ta meydana gelen sel fela-
ketinde 5 askerin şehit olduğu menfeze ya-
pılan köprü inşaatını yerinde görmek için 
hafta içinde Ünzile Yüksel başkanlığındaki 
heyet, inşaat çalışmalarını yerinde değer-
lendirdi.

Genel Başkan Yardımcısı Yüksel, Tirebo-

lu-Doğankent yolunun 12’nci kilometre-
sinde yapılan köprü inşaatıyla ilgili olarak 
verdiği bilgide, afetin üzerinden 3 ay geç-
tiği halde, inşaatın gecikmesinden dola-
yı bölge halkının mağduriyetine dikkat 
çekti.

İnşaat çalışmalarıyla ilgili olarak şanti-
ye yetkililerinden de bilgi alan heyet, söz 
konusu yere yapılan köprü inşaatının bir 
an önce bitirilmesi yolundaki taleplerini yi-
neleyerek, “Karşı yolda da sık sık heyelan 
tehlikesi yaşandığı için, kış mevsimi gel-
meden Tirebolu-Doğankent Karayolu-
nun trafiğe açılması gerekir. Bu yolda çile 
çeken vatandaşlarımızın mağduriyeti bir 
an önce önlenmelidir” diyerek yetkililere 
çağrıda bulundular.

(Baştarafı 1'de)
Giresun’da yapılan toplantıda, Toplum Yararı Prog-

ramı kapsamında İl Milli Eğitim Müdürlüğü bünyesinde 
çalışan temizlik ve güvenlik personelinin salgınla mü-
cadelede Sağlık Müdürlüğü bünyesindeki tesislerde 
görevlendirilmesinin, bu yönde Müftülükçe de perso-
nel planlaması yapılmasının kararlaştırıldığı ifade edil-
di.

Öte yandan, pazar yerlerinde tezgah açan pazar-
cıların da HES kodu sorgulamasının yapılarak hizmet 
sunmalarının sağlanacağı açıklanırken; alınan söz ko-
nusu kararlara uymayan vatandaşlar hakkında adli iş-
lemler başlatılarak, idari para cezası uygulanacağı du-
yuruldu.

HES kodu 
artık zorunlu 

 Modern kesimhane inşaatında sona gelindi 

TİRDEF’ten burs desteği

maktadır. Öte yandan modern mezbaha 
ve hayvan pazarları bölgesel hayvancılığın 
ve ticaretin gelişmesine de katkı sağlamak-
tadır” dedi.

Angın, il genelinde 5 onaylı kesimhane-
nin faaliyet gösterdiğini Dereli, Görele, Tire-
bolu ve Yağlıdere belediye kesimhaneleri-
nin de onay alarak faaliyete geçmesiyle bir-
likte modern kesimhane sayısının 9'a yükse-
leceğini ifade ederek, şunları belirtti:

“Nüfusu az olan ilçelerimiz ise kendileri-
ne en yakın kesimhaneden hizmet alabil-
mekte ve tesislerin kapasite kullanımı da art-
maktadır. Böylece Giresun ilimiz bu projenin 
sonuçlanmasıyla birlikte modern mezbaha 
altyapısına kavuşan İller arasında yerini al-
mıştır. Ayrıca İl Müdürlüğümüz tarafından 
2020 yılında Giresun Belediye Başkanlığı 
için hazırlanan kesimhane yapım projesi de 
DOKAP tarafından 4 milyon 100 bin lira büt-
çeyle onaylanmış ve yatırım programına 
alınmıştır.

Çiflikten Sofraya Gıda Güvenliği prensibi 
doğrultusunda hareket eden il müdürlüğü-
müz, gıda denetimlerinin yanı sıra beledi-
yeler ve diğer paydaş kurumlarla teknik iş-
birliği içerisinde halk sağlığını korumaya yö-
nelik modern gıda üretim tesislerinin de fa-
aliyete geçirilmesi için çalışmalarına aralık-
sız devam etmektedir.”

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürü Mu-
hammet Angın, Dereli’nin de aralarında ol-
duğu bazı ilçelerde yapımı süren modern 
mezbahanelerin yapımında sona gelindiğini 
söyledi.

Angın, yaptığı açıklamada, Dereli, Göre-
le, Tirebolu ve Yağlıdere için hazırlanan ve 
Doğu Karadeniz Projesi (DOKAP) Bölge Kalkın-
ma İdaresi Başkanlığına sunulan "Evcil Tırnaklı 
Hayvan Eti Üreten Modern Kesimhane (Mez-
baha) Yapım Projeleri"nin onaylanmasının ar-
dından belediyeler tarafından inşa edilen 

modern kesimhanelerde sona yaklaşıldığını 
belirtti.

5 milyon 325 bin lira bütçe bedeliyle mü-
dürlük tarafından projelendirilen kesimhane-
lerin faaliyete başlamasıyla birlikte yöre halkı-
nın hijyenik şartlarda veteriner hekim kontro-
lünde üretilmiş sağlıklı ve kaliteli kırmızı ete 
ulaşmasının hedeflendiğini kaydeden Angın, 
“Bunun yanı sıra kontrolsüz kırmızı et tüketimiy-
le hayvanlardan insanlara bulaşabilen olası 
şarbon, tüberküloz ve diğer zoonotik karakterli 
hastalıkların da önüne geçilmesi amaçlan-

Tirebolu Dernekler Federasyonu (TİRDEF) hemşerisi öğrencilere burs desteği sağla-
dı.

TİRDEF’ten yapılan açıklamada “Hikmet Nazif Kurşunoğlu Eğitim ve Sosyal Yardım 
Vakfı ile yaptığı görüşmeler neticesinde vakıf aracılığı ile Tirebolulu başarılı 13 öğrenci-
mize eğitimleri süresince olmak üzere burs desteği sağlanmıştır” denildi.

TİRDEF Başkanı Necdet Demirel de yaptığı açıklamada, “Ülke olarak sıkıntılı bir dö-
nemden geçiyoruz. Yapmış olduğumuz görüşmelerde vakıf yöneticileri bizi kırmadı. 
Kriterleri karşılayan 13 öğrencimize öğrenim hayatları boyunca burs sağlanması konu-
sunda yardımcı oldular. Bu başarılı öğrencilerin ödüllendirilmesi ve en azından bu sü-
reçte ekonomik katkı sağlaması açısından fayda sağlayacağını ümit ediyoruz. TİRDEF 
olarak bundan önce olduğu gibi bundan sonra da bu eğitim, gıda ve giyecek yardı-
mı yapmaya, aracı olmaya devam edeceğiz. Vakıf yöneticilerine bu zor günlerde öğ-
rencilerimize verdikleri önemli destek için TİRDEF olarak teşekkür ediyoruz” dedi.
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Avcılı köyünde
 uyuşturucu 
operasyonu

Tirebolu’da 988 gram esrar ile bir adet kenevir bitkisi 
ele geçirildi.

Valilikten yapılan açıklamada, İl Jandarma Komu-
tanlığı ekiplerince Avcılı Köyü Berberli mevkisinde 
M.Ö'nün kenevir yetiştirdiği ve uyuşturucu madde bulun-
durduğu bilgisinin alınmasının ardından Tirebolu İlçe Jan-
darma Komutanlığı ile Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerince ilgili yere operas-
yon gerçekleştirildi.

Operasyonda M.Ö.’nün evinde yapılan aramalarda 
988 gram kubar esrar ile bir kök kenevir bitkisi ele geçirilir-
ken şüpheli alınan ifadesinin ardından serbest bırakıldı.

Fındık yok ama
 fiyat düşüyor
Fındık fiyatları, sezonun başında 26 liraya kadar çıkar-

ken piyasada fındık olmamasına rağmen 23 liraya 
kadar geriledi.

Fındıkta sezon sonuna yaklaşılırken fiyatlardaki gerile-
me üreticiyi endişelendiriyor. Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) Yönetim Kurulu üyesi Arslan Soydan, fındığın kilog-
ramının serbest piyasada 23 liradan işlem gördüğünü 
belirterek kasımda fındık fiyatında beklenen artışın ya-
şanmadığını kaydetti. 

"DÜNYA İÇİN BİZİM FINDIK ÇOK UCUZ”
CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı ise fındığın üreti-

minden ihracatına kadar her aşamasının yabancı bir-
kaç firmaya teslim edildiğini belirterek “TMO fındığı alıp 
stok yapıyor, işlemiyor. 17 liraya aldığı fındığı, 24 liraya pi-
yasaya satarak ciddi kazanç sağladı. Oysa bu görev Fis-
kobirlik’e verilmiş olsaydı işleyecek, katma değer kazan-
dırarak mamul halde satacaktı” dedi.

Tığlı, yabancı alıcıların yönlendirmesiyle açıklanan 
yüksek rekolte ve ardından düşük taban fiyat denklemiy-
le TMO’nun fiili olarak fındık alımından çekildiğini, piyasa-
nın yabancı alıcıların insafına terk edildiğini savunarak 
“Taban alım fiyatı 27 TL olsaydı üretici zora düşmeyecek-
ti” dedi. Tığlı şöyle konuştu:

“Döviz arttı, dolayısıyla dünyadaki alıcılar için bizim fın-
dık şu anda çok ucuz. Bu fiyattan ne ülkemizde ne dün-
yada hiçbir kuruyemiş kalmadı. Peki, fındık fiyatı hâlâ 
neden düşüyor? Acilen yeni bir kararname ile TMO’nun 
31 Aralık’ta sona erecek alım tarihini ileri bir tarihe çek-
mesi ve taban fiyatı 27 liraya yükseltmesi gerekiyor.”

 Muhtaç çocuklara destek sürecek 
Giresun İli Çocuk Koruma Kanunu İl 

Koordinasyon Kurulu Vali Yardımcısı 
Hasan Tanrıseven Başkanlığında top-
landı. Toplantıda, korunmaya muhtaç 
çocuklara ve ailelerine yoğun bir şekil-
de desteğe devam edilmesi kararlaştı-
rıldı.

Çocuk Koruma Kanununa göre veri-
len koruyucu ve destekleyici tedbirlerin 
yerine getirilmesi amacıyla kurulan 
Çocuk Koruma Kanunu İl Koordinasyon 
Kurulu toplantısında, Giresun il merkezi 
ve ilçelerde 2020 yılında yapılan çalış-
malar değerlendirildi.

Toplantının açılışında konuşan Vali 
Yardımcısı Hasan Tanrıseven, Gire-
sun’da bu yıl koruyucu aile hizmetlerin-
de önceki dönemlere göre çalışmalar-
da ivme kaydedildiğini belirtti. Tanrıse-
ven, koruma ve bakım altında olan ço-
cuklar ile sokakta çalışan çocuklarla ilgili 
koruyucu ve destekleyici hizmetlerin ar-
tarak devam edeceğini kaydetti.

Toplantıda İl Koordinasyon Kurulu 
Sekretarya Sorumlusu Seda Sümer 
Aydın dönem içinde yapılan çalışma-
larla ilgili bilgi verdi. İl Milli Eğitim Müdür 

Yardımcısı Ergin Aybar ise çocuklara yönelik il çapında yapı-
lan çalışmaları anlattı. Giresun Belediye Başkan Yardımcısı Ab-
durrahman Demirel de belediye olarak kurul çalışmalarına 
her türlü desteği vereceklerini söyledi.

SAHA ÇALIŞMALARINA DEVAM EDİLECEK
Giresun Çocuk Koruma Kanunu İl Koordinasyon Kurulu Top-

lantısında, sokakta çalıştırılan veya dilendirilen çocuklara yö-
nelik saha çalışmalarına devam edilmesi ve tespiti yapılan 
çocuklara destek olunması ve mülteci çocuklara yönelik ya-
pılan çalışmaların koordinesini sağlamak adına alt komisyon 
kurulması kararlaştırıldı.

Seyyid Vakkas Camii
 engellilere göre düzenlendi  

iresun İl Müftülüğünce, engellilerin 

Gmanevi atmosferden mahrum kal-
mamaları için camilerde gerekli dü-

zenlemeler yapılıyor.

Giresun Seyyid Vakkas Camisi’ne işitme en-
gelli vatandaşların Cuma hutbesini takip etme-
leri için projeksiyon cihazı kuruldu, cami avlusu-
na engelli rampaları yapıldı, abdest, temizlik ve 

ibadet mekanları engellilere göre 
hazırlandı.

Giresun İl Müftüsü Muhittin Oral, 
engellilerin camilerden mahrum bı-
rakılmaması gerektiğini belirterek, 
“Camiler tüm Müslümanların yan 
yana geldiği, omuz omuza saf tut-
tuğu mukaddes mekanlardır. En-
gelli vatandaşlarımızın camilerde 
karşılaştığı sorunların ortadan kaldı-
rılması ve engelsiz vatandaşlarımı-
zın yararlandığı tüm haklardan isti-
fade edebilmeleri için çalışmalar 
gerçekleştiriyoruz.

 Camilerin fiziksel olarak uygun 
hale getirilmesi dışında İl Müftülüğü 
Engelli Koordinatörlüğümüz tarafın-
dan engellilere yönelik din eğitim-
leri verilmekte ve kurumlar arası iş 
birliğiyle faaliyetlerimizin kapsamı 
genişlemektedir” dedi.

hemşiresinden yardımcı sağlık gö-
revlisine, pratisyen doktorundan 
uzman doktoruna, öğretim üyesi 
ve doçent doktorundan profesö-
rüne huzur içinde halkımıza en iyi 
ve kaliteli sağlık hizmeti sunaca-
ğız” dedi.

Çıtlak, bir eğitim ve araştırma 
hastanesinde olması gerek tüm 
tıbbi cihazların yeni hastanede 
mevcut olduğunun altını çizerek, 
bu cihazların içerisinde kanser te-
davisinde kullanılan radyoterapi ci-
hazı ile sanal anjiyo çekimi de ya-
pılabilinen tomografi cihazının da 
yer aldığını sözlerine ekledi.

(Baştarafı 1'de)
Giresun Eğitim ve Araştırma 

Hastanesine gelmek isteyen ho-
calarımız var. Bu hocalarımızla gö-
rüşmelerimiz devam ediyor. Pan-
demi süreci nedeniyle yeni hoca-
larımızın Giresun’a gelmesi biraz 
zaman alabilir. Bir taraftan yeni ho-
calarımızı kadromuza katmaya 
çalışırken diğer taraftan Giresun 
Eğitim ve Araştırma Hastanemiz-
de huzur ve çalışma ortamını sağ-
lıyoruz. Bunu da büyük oranda ba-
şardığımıza inanıyoruz. Birlik, bera-
berlik içerisinde huzur içinde te-
mizlik görevlisinden memuruna, 

Taşınma bitti, hizmete başladı
Tirebolu’ya bağlı Yalıköy ve Halkovalı semtinde yer alan balıkçı 

barınaklarının çıkışının kapanması nedeniyle barınak içinde mah-
sur kalan kayıklar balık avlamak için denize çıkamaz oldular.

Her iki barınakta mahsur kalan ve mağduriyet yaşayan balıkçı-
ların sorununu dile getiren CHP İl Genel Meclisi Üyesi Ömer Cebe-
ci, Ulaştırma ve Alt Yapı Bölge Müdürlüğü nezdinde girişimlerde bu-
lunarak, Yalıköy ve Halkovalı’daki barınakların önünün açılması için 
Valiliğe ve Tirebolu Kaymakamlığı’na müracaat etti.

Denizin fırtınalı olduğu zamanlarda her iki barınağın da önünün 
kapanmasıyla barınak içinde mahsur kalan kayıklar, avlanma yap-
mak için denize çıkamıyorlar. Geçimini balıkçılıkla sağlayan çok 
sayıda tekne sahibi, bu durumdan muzdarip olduklarını belirterek, 
yetkililerden yardım istediler.

Bunun üzerine söz konusu balıkçıların imdadına yetişen Cebe-
ci, yaptığı girişimler sonucu Valilik ve Kaymakamlık kanalıyla balık-
çıların mağduriyetinin giderilmesi yolunda gerekli çalışmaların ya-
pılmasına ön ayak oldu.

Balıkçılar barınaklarda mahsur kalıyor
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 Bilimsel ve akademik 
 çalışmalarda önemli gelişme 

Tüm dünya üniversitelerinin web tabanlı sun-
dukları bilimsel ve akademik çalışmaların de-
ğerlendirildiği sıralamada Giresun Üniversite-
si’nin son iki yılda büyük bir gelişme kaydettiği 
bildirildi.

Rektörlükten yapılan açıklamada, dünya 
üniversitelerinin web tabanlı değerlendirmesi-
nin ve buna göre sıralamasının yapıldığı “We-
bometrics Ranking Web of World Universities” 
2020 Temmuz Dünya Üniversiteleri Sıralamasın-
da yaklaşık 30 bin üniversite içerisinde 2 bin 
541’inci sırada yer aldığı belirtildi.

Webometrics verilerine göre üniversitenin 
bu alanda son beş yılda 7 binden fazla üniver-
siteyi geride bıraktığının kaydedildiği açıklama-
da, şu ifadelere yer verildi:

“Dünya üniversiteleri arasında, açıklık, geniş-
lik, görünürlük ve mükemmeliyet başlıkları altın-
da uluslararası derecelendirme yapan Webo-
metrics, her sene olduğu gibi bu sene de üni-
versiteleri başarı sıralarına göre derecelendirdi. 
Tüm dünyada yakından takip edilen Webo-
metrics'in 2020 yılı Temmuz ayı sıralamasında 
Giresun Üniversitesi, 2015 yılına göre 217 Türk 
üniversitesi arasında 21 basamak yükselerek 
70’inci sıraya yükseldi.217 Türk üniversitesi ara-
sında, üniversitemiz, 2017 yılında da 88’inci sı-
rada yer almıştı. Dünya genelinde sıralamaya 
sokulan 30 bin üniversite arasında da 2 bin 
541’inci olarak, 27 bin 459 üniversiteyi geride bı-
rakarak gurur verici bir başarıya imza atmış 
oldu.”

Aşçılardan reklam
 filmine tepki

Giresun Aşçılar ve Pastacılar Derneği 
Başkanı Fırat Canikli, bir konserve balık 
markası tarafından televizyon ekranların-
da yayınlanan reklam aracılığıyla aşçıla-
rın küçük düşürüldüğünü savundu. Ca-
nikli, konserve balık sektöründe önemli bir 
yere sahip olan firma tarafından hazırla-
nan yeni reklam filminin bu markaya ya-
kışmadığını kaydetti.

Karadeniz mutfağından, Ege mutfa-
ğına, Akdeniz mutfağına Doğu ve 
Güney Doğu mutfağına Türkiye’nin bir lez-
zet ve gastronomi cenneti olduğuna dik-
kat çeken Canikli, Türk mutfağının yurt dı-
şından getirilerek, konserve olarak satışa 
sunulan bir balıkla kıyaslanamayacağını 
ifade etti.

Aşçıları küçük düşürücü reklamla ilgili 
RTÜK’ü göreve çağırdıklarını belirten Ca-
nikli, “Bahse konu reklam derhal yayın-
dan kaldırılarak, aşçılardan özür dilen-
melidir. Dünyada ve ülkemizde koronavi-
rüs salgını nedeniyle binlerce meslektaşı-
mız ve bizim sektöre ekli yanlarımızda ça-
lışan elemanlar işsiz kalırken, bir balık mar-
kasının biz aşçıları küçük düşürücü aşağı-
layıcı emeğimizi göz ardı eden bir rek-
lam filmi çekerek gündeme oturmak is-

temesi, ‘biz aşçılar olmasa da olur, bir ba-
lıkla bu işi hallederiz onlar önemsiz biz de-
taylara bakmayız siz balığa bakın’ deme-
si, adeta biz aşçılara hem hakaret hem 
de emek ve üretim gücümüzün göz ardı 
edilmesidir” dedi.

 ‘Şekersiz fındık ezmesi’ne yoğun talep 
dırıcı amaçlı şeker yerine kullanılıyor. 
Şekerin yarısı kadar enerji değerine 
sahip olan isomaltın, kilo kontrolüne 
yardımcı olduğu ve çok düşük glise-
mik indekse sahip olması nedeniyle di-
yabetliler içinde uygunluğu bulunuyor. 
Hindiba bitkisinin özünden elde edilen 
ve yüzde 100 doğal olan inulinin ise, 
yüksek lif ve prebiyotik kaynağı olduğu 
bu nedenle kan şekerini dengeleyip 
bağışıklık sistemini güçlendiriyor.

ce bu tür piyasa spekülasyonların 
önüne geçilmesinin mümkün olma-
dığını dile getirdi.

Bayraktar, “Fındık ülkemizin en 
önemli ihracat ürünlerinin başında ge-
liyor. Ancak biz bunu maalesef iyi de-
ğerlendiremiyoruz. Geçtiğimiz yılın ra-
kamlarını incelediğimizde ihraç edi-
len fındığın çoğu hammadde ya da 
yarı mamul halinde satışı gerçekleştiri-
len fındık ve fındık ürünleri. Kağıt üze-
rinde sağladığı döviz girdisi ilk bakışta 
çok yüksek gibi algılanabilir ancak biz 
bu fındığı işleyerek, katma değer ka-
tarak ve nihai mamul haline getirerek 
satarsak bu rakamlar 6-7 kat daha ar-
tabilir. Bu tür piyasa spekülasyonlarının 
da önüne geçilir. Ben bunu her plat-
formda dile getiriyorum ve yine tekrar-
lıyorum. Nihai mamul ihracatı fındığın 
tek kurtuluş yoludur. Bu potansiyeli iyi 
değerlendirmek gerek” açıklamasını 
yaptı.

ŞEKERSİZ FINDIK EZMESİNİN İÇERİĞİ
Şeker ilavesiz fındık ezmesinin içeri-

ğinde şeker yerine, isomalt ve inulin 
bulunuyor. Şeker pancarından elde 
edilen tek şeker ikamesi olan isomalt, 
ezmenin bileşiminde dolgu ve tatlan-

Fiskobirlik Yönetim Kurulu Başkanı 
Lütfi Bayraktar, Entegre Fındık İşleme 
Tesislerinde (EFİT) üretimi gerçekleştiri-
len ‘şeker ilavesiz fındık ezmesi’nin iç pi-
yasanın yanı sıra yurtdışında da yoğun 
talep gördüğü ifade ederek, Alman-
ya ve Avusturalya’nın ardından Ameri-
ka’ya ihraç edilmeye başladığını bil-
dirdi.

Bayraktar, yaptığı açıklamada, Fis-
kobirlik’in fındık ve fındık mamulleri ko-

nusunda ürün çeşitliliğini artırarak, fın-
dığa değer katma çalışmalarını ara-
lıksız sürdürdüğünü söyledi.

EFİT’te ürün geliştirme çalışmaları 
sonucunda üretilen ‘şekersiz fındık ez-
mesi’nin iç piyasanın ardından yurtdı-
şında da raflardaki yerini almaya ha-
zırlandığını dile getiren Bayraktar, “Şu 
ana kadar Almanya ve Avusturalya’ya 
ihracatı gerçekleştirilen ürüne, Ameri-
ka Birleşik Devletleri’nden talep geldi. 

Yapılan görüşmelerin ardından ger-
çekleşen anlaşmalar sonucunda yeni 
ürün önümüzdeki günlerde Ameri-
ka’da satışa sunulacak” dedi.

“AR-GE VE ÜR-GE’YE AĞIRLIK 
VERİYORUZ”

Bayraktar, “Son beş yıl içerisinde 
AR-GE ve ÜR-GE çalışmalarına ağırlık 
veriyoruz. Bu çalışmaların karşılığını al-
maya başladık. Şeker ilavesiz fındık ez-
mesi bunun meyvelerinden sadece 
birisi. Birkaç aydır iç piyasada satışta 
olan ürünümüze yavaş yavaş yurtdı-
şında da talepler oluşmaya başladı. 
Biz bu ürüne çok güveniyoruz. İnanıyo-
rum ki 2021 yılında, diğer ürünlerimiz 
gibi bu yeni ürünümüzde tüketicilerin 
vazgeçilmezlerinden biri olacak” ifa-
desinde bulundu.

“NİHAİ MAMUL İHRACATI FINDIĞIN 
KURTULUŞU”

Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhra-
catçıları Birliği tarafından geçen hafta 
açıklanan ihracat rakamları neticesin-
de, Eylül ve Ekim aylarına bakıldığında 
son 30 yılın en düşük fındık ihracatının 
gerçekleştirildiğini anımsatan Bayrak-
tar, fındığın nihai mamul haline getiri-
lerek satışının önünün açılmadığı süre-

Sağlıkçılardan sonra 
gazeteciler aşılanmalıdır!

Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF), koronavirüs salgını nedeniyle Türkiye’de bugüne kadar 13 gazetecinin yaşamını 
yitirdiğini belirtip, “Sağlıklı bir ortamda görev yapmaları için sağlık çalışanlarından hemen sonra Kovid-19 aşısı yapılmalıdır.”

TGF’den yapılan açıklamada, dünyayı etkisi altına alan koronavirüsün Türkiye’de de can almaya devam etiği belirtildi. 
Açıklamada, salgından en fazla etkilenen mesleklerin başında gazeteciliğin geldiği vurgulandı.

Vakaların ve ölümlerin ciddi oranda artış gösterdiği kaydedilen açıklamada, gazetecilerin hastalığa görev başında ya-
kalandığı ve gazetecilik mesleğinin riskli gruplar arasında olduğu vurgulandı.

TGF Genel Başkanı Yılmaz Karaca, “Kamu yararına ça-
lışan halkla, bürokrasiyle ve siyasilerle sürekli yüz yüze ol-
maları açısından meslektaşlarımıza, sağlıklı bir ortamda 
görev yapmaları için sağlık çalışanlarından hemen sonra 
Kovid-19 aşısı yapılmalıdır” dedi.

Açıklamaya göre, Türkiye’de koronavirüsten hayatını 
kaybeden gazetecilerin isimleri ve çalıştığı kurumlar şun-
lar:

Hikmet Bakan /Van - Atv - Show Tv, Yılmaz Tarancı / Di-
yarbakır - dokuz/haber.com, Akif Çelik / Malatya – ASYMD, 
Cengiz Koncuk / Gaziantep - Amatörce Gazetesi, Ahmet 
Kekeç / İstanbul – Star, Hacı Bozkurt / Adıyaman – DHA, Fer-
hat Koç / Ankara - Milli Gazete, Hasan Can / TRT - Konya 
Ereğli, Süleyman Usta / Rize - Sarıyer Gazetesi, Çay TV, İbra-
him Toru /Şanlıurfa - Kanal Urfa TV, İlhan Erk / Adana / Spor 
Yazarı, Tevfik Fazlı Doğan / Hatay - Zafer Gazetesi, Yakup 
Kocabaş / Gazipaşa-Antalya - Gündem Gazetesi.
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13. HAFTA: 14. HAFTA: 15. HAFTA: 16. HAFTA: 17. HAFTA: 
13. HAFTA

8 Aralık Salı:

13.30 Royal Hastanesi Bandırmas-

por-Bursaspor (Bandırma 7 Eylül)

16.00 İstanbulspor-Aydeniz Et Balı-

kesirspor (Esenyurt Necmi Kadıoğlu)

16.00 Eskişehirspor-Tuzlaspor (Eski-

şehir Yeni)

19.00 Y ı l por t  Sam suns por-

Menemenspor (Samsun Yeni 19 Mayıs)

9 Aralık Çarşamba:

13.30 Ankara Keçiörengücü-

Giresunspor (Aktepe)

13.30 Akhi sarspor-Adanaspor 

(Spor Toto Akhisar)

16.00 Adana Demirspor-Altınordu 

(5 Ocak Fatih Terim)

19.00 Altay-Ankaraspor (Bornova 

Aziz Kocaoğlu)

10 Aralık Perşembe:

13.30 Bereket Sigorta Ümraniyes-

por-Beypiliç Boluspor (Ümraniye Bele-

diyesi Şehir)

14. HAFTA

12 Aralık Cumartesi:

16.00 Aydeniz Et Bakılesirspor-

Eskişehirspor (Balıkesir Atatürk)

19.00 Bursaspor-Yılport Sam-

sunspor (Bursa Büyükşehir Belediye)

13 Aralık Pazar:

13.30 Beypiliç Boluspor-Royal 

Hastanesi Bandırmaspor (Bolu Ata-

türk)

13.30 Altınordu-Akhisarspor 

(Bornova Aziz Kocaoğlu)

16.00 Adanaspor-Al tay (5 

Ocak Fatih Terim)

16.00 Tuzlaspor-Ankara Keçi-

örengücü (Vefa)

19.00 Giresunspor-Adana De-

mirspor (Giresun Atatürk)

14 Aralık Pazartesi:

1 6 . 0 0  M e n e m e n s p o r -

İstanbulspor (Menemen İlçe)

19.00 Ankaraspor-Bereket Si-

gorta Ümraniyespor (Osmanlı)

15. HAFTA
19 Aralık Cumartesi:
13.30 Ankara Keçirörengücü-

Aydeniz Et Balıkesirspor (Aktepe)
13.30 Royal Hastanesi Bandır-

maspor-Ankaraspor (Bandırma 17 
Eylül)

1 6 . 0 0  E s k i ş e h i r s p o r -
Menemenspor (Eskişehir Yeni)

19.00 Altay-Akhisarspor (Bornova 
Aziz Kocaoğlu)

20 Aralık Pazar:
13.30 Bereket Sigorta Ümraniyes-

por-Adanaspor (Ümraniye Belediyesi 
Şehir)

19.00 İstanbulspor-Bursaspor 
(Esenyurt Necmi Kadıoğlu)

21 Aralık Pazartesi:
16.00 Yılport Samsunspor-Beypiliç 

Boluspor (Samsun Yeni 19 Mayıs)
19.00 Adana Demirspor-Tuzlaspor 

(Adana 5 Ocak Fatih Terim)
19.00 Giresunspor-Altınordu (Gire-

sun Atatürk)

16. HAFTA

25 Aralık Cuma:

19.00 Altay-Bereket Sigorta Üm-

raniyespor (Bornova Aziz Kocaoğlu)

26 Aralık Cumartesi:

13.30 Bey pi l iç Bo lus por-

İstanbulspor (Bolu Atatürk)

13.00 Tuzlaspor-Altınordu (Vefa)

19.00 Aydeniz Et Balıkesirspor-

Adana Demirspor (Balıkesir Atatürk)

27 Aralık Pazar:

13.30 Menemenspor-Ankara 

Keçiörengücü (Menemen İlçe)

16.00 Akhisarspor-Giresunspor 

(Spor Toto Akhisar)

16.00 Adanaspor-Royal Hasta-

nesi Bandırmaspor (Adana 5 Ocak 

Fatih Terim)

19.00 Ankaraspor-Yılport Sam-

sunspor (Osmanlı)

28 Aralık Pazartesi:

19.00 Bursaspor-Eskişehirspor 

(Bursa Büyükşehir Belediye)

17. HAFTA

2 Ocak Cumartesi:

13.00 Bereket Sigorta Ümraniyes-

por-Akhisarspor (Ümraniye Belediyesi 

Şehir)

13.30 Ankara Keçiörengücü-

Bursaspor (Aktepe)

19.00 Altınordu-Aydeniz Et Balıke-

sirspor (Bornova Aziz Kocaoğlu)

3 Ocak Pazar:

13.30 Royal Hastanesi Bandır-

maspor-Altay (Bandırma 17 Eylül)

16.00 İstanbulspor-Ankaraspor 

(Esenyurt Necmi Kadıoğlu)

16.00 Giresunspor-Tuzlaspor (Gire-

sun Atatürk)

19.00 Yı l port Sam suns por-

Adanaspor (Samsun Yeni 19 Mayıs)

4 Ocak Pazartesi:

16.00 Eskişehirspor-Beypiliç Bolus-

por (Eskişehir Yeni)

19 .00  Adana De mi r s po r-

Menemenspor (5 Ocak Fatih Terim)

TFF 1’nci Liginde 13-14-15-16 ve 17’nci hafta programı

Giresun Belediyesi Sağlık İşleri Müdürlüğü vatandaş-
lara hizmete devam ediyor.

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’nun talimatı 
doğrultusunda, sosyal güvencesi olmayan vatandaş-
lar ücretsiz olarak muayene edilirken, vatandaşlar ta-
rafından hibe olarak bırakılan ilaçlar gerek reçetesi 
olan hastalara, gerekse sosyal güvencesi bulunma-
yan hastalara ücretsiz şekilde veriliyor.

Belediye Sağlık İşleri Müdürlüğü’nde rutin biyokimya 
testlerinin yanı sıra, tam idrar tetkiki, tam kan sayımı ve 
kan grubu testi de yapılıyor. Ayrıca, Belediye personel-
lerine de çalışma ortamlarının daha güvenilir hale ge-
tirilmesi adına çalışmalar yürütülüyor.

İş kazası, kaybedilen iş günü ve iş kazası olmadan 
önce ki olayların önlenmesi konusunda iş sağlığı ve Gü-
venliği çalışmalarının yanı sıra, ilgili saha denetimleri ve 
işçilere yönelik eğitimler de gerçekleştiriyor.

Belediye Sağlık İşleri Müdürlüğü Belediye ek binası-
nın birinci katında hizmet veriyor.

 Belediyeden ücretsiz ilaç desteği 

 Buzağı başına 470 lira destek 
(2’nci dönem) 2020 yılı buzağı 
desteklemesine başvurma im-
kanları bulunmaktadır.

Buzağıların analarında, 2020 
yılında ilk doğumunu yapan dü-
velerin ilkine buzağılama yaşının 
en fazla 810 gün, ineklerde ise 
destekleme yılı ile bir önceki bu-
zağılaması arasındaki sürenin en 
fazla 450 gün olması şartı aran-
maktadır. Bu parametreler e-ıslah 
kayıtlarından, e-ıslahta kayıtlı ol-
mayan ineklerin ise e-ıslahta ka-
yıtlı buzağılarından hesaplanır. 
(Bu üreme kriterleri 1 Eylül 2020 ta-
rihinden önce doğan buzağıları 
kapsamamaktadır.)

Destekleme kapsamında, ön-
soykütüğüne kayıtlı yetiştiricilere 
buzağı başına 470 lira, soykütü-
ğüne kayıtlı analardan suni to-
humlama sonucu doğan buza-
ğılar için (süt ölçüm kriterlerini yeri-
ne getirmiş) Birlik aracılığıyla mü-
racaat eden yetiştiricilere buzağı 
başına 645 lira, etçi veya kombi-
ne ırk boğaların sperması ile suni 
tohumlama sonucu doğan bu-
zağılar için yetiştiricilere buzağı 
başına 700 lira, döl kontrolü kap-
samındaki boğaların sperması ile 
suni tohumlamadan doğan bu-
zağılar için buzağı başına ilave 50 
lira ödeme gerçekleştirilecektir.”

Giresun İl tarım ve Orman Mü-
dürlüğü, buzağı desteklemesi için 
başlayan müracatların 31 Ara-
lık’ta sona ereceği belirtilerek, mü-
racat edecek üreticilerin buzağı-
larının doğduğu işletmede 120 
günü tamamlamasının gerektiği 
bildirildi.

Müdürlükten yapılan açıkla-
mada, 2020 yılı buzağı destekle-
mesinden; 120 gün yaşamış ve 
programlı aşıları tamamlanmış 
olan Türkvet ile E-ıslah veri taban-
larına kayıtlı 2020 yılı doğumlu bu-
zağıların faydalandırılacağı kay-

dedildi.
“Buzağı desteklemesinden ya-

rarlanmak için, soykütüğüne ka-
yıtlı yetiştiriciler Damızlık Sığır Yetişti-
ricileri Birliği aracılığıyla, önsoykü-
tüğüne kayıtlı yetiştiriciler ise şah-
sen veya üyesi olduğu yetiştiri-
ci/üretici örgütleri aracılığıyla 
il/ilçe müdürlüklerine dilekçe ile 
başvuru yapacaktır ” denilen 
açıklamada, şu bilgilere yer veril-
di:

“Buzağı Desteklemesi için 
1'inci Dönem başvuruları 31 Aralık 
2020 tarihinde sona erecektir. 

Destekleme buzağının doğduğu 
işletmeye ödenecek olup, doğ-
duğu işletmede 120 günü ta-
mamlama şartı aranmaktadır. 
1'inci dönem desteklemeye mü-
racaat eden yetiştiricilerin, 2'nci 
dönem için ayrıca başvuru yap-
malarına gerek yoktur. Bir defa ya-
pılan müracaat, sonraki dönem 
destekleme başvuruları için ge-
çerli olmaktadır. 1’inci döneme 
süresi içinde başvuramayan ye-
tiştiricilerin herhangi bir hak kaybı-
na uğramadan 1 Nisan 2021-15 
Haziran 2021 tarihleri arasında 



Tel: 0 (454) 225 64 60 (2 Hat)

 Giresunspor’un zirve inadı sürüyor 

Kaptan Eren: 
“Ankara’dan alınacak 
üç puan çok önemli”

 12’nci haftada 
 lider Keçiörengücü 

Futbolda TFF 1. Lig'de 12. hafta maçlarının ar-

dından Ankara Keçiörengücü liderliğe yükseldi.

Ligde 12. hafta, yeni tip koronavirüs (Kovid-

19) vakaları nedeniyle ertelenen Ankaraspor-

Adanaspor ve Aydeniz Et Balıkesirspor-Yılport 

Samsunspor karşılaşmaları haricinde tamam-

landı.

Zirve mücadelesi veren Ankara Keçiörengü-

cü, haftaya lider giren Altınordu ile deplasman-

da karşılaştı. Başkent temsilcisi, müsabakayı 2-0 

kazanarak 24 puana yükselerek liderliği devral-

dı.

Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, “Ankara Keçiörengücü bu ligin önemli ta-
kımlarından bir tanesi ve lider konumda. Bu maç için gerekli tüm hazırlıklarımızı yaptık, 
Ankara deplasmanından 3 puanla dönmek istiyoruz” dedi.

Keleş, TFF 1’inci Ligin 13’üncü haftasında yarın deplasmanda karşılaşacakları Ankara 
Keçiörengücü maçının hazırlıklarının Giresun etabını tamamlayıp Ankara’ya gidecekle-
rini söyledi.

Ankara’da kampa girerek son idmanlarını yapıp maçı beklemeye koyulacaklarını 
ifade eden Keleş, zor bir maçın kendilerini beklediğine işaret etti.

Teknik direktör Keleş, Eskişehirspor maçında alınan galibiyetin takıma büyük moral 
verdiğini, bu moralle Keçiörengücü müsabakasına çıkacaklarını dile getirerek, şöyle 
dedi:

“Ankara Keçiörengücü bu ligin önemli takımlarından bir tanesi ve lider konumda. 
Bu maç için gerekli tüm hazırlıklarımızı yaptık, Ankara deplasmanından 3 puanla dön-

mek istiyoruz. Belki hep bunu söylüyoruz ancak yinelemek istiyorum, zor bir süreçten 
geçiyoruz. Takımımız yoğun bir tempoda aralıksız mücadele veriyor ve 3 günde bir 
maç yapıyoruz. Bundan sonraki süreçte daha çok çalışarak ve istediğimiz sonuçları 

elde ederek hedeflediğimiz yere Süper Lig’e çıkacağız.”

Giresunspor’un takım 
kaptanı Eren Tozlu, her 
maça olduğu gibi Ankara 
Keçiörengücü maçına da 
mutlak galibiyet hedefiyle 
hazırlandıklarını ve kazan-
mak için mücadele ede-
ceklerini belirtti.

Kaptan Eren, “Ankara Ke-
çiörengücü maçından alı-
nacak 3 puan bizim için 
çok önemli. Bütün takım bu 
maça odaklandık. Eskişehir 
maçında aldığımız galibi-
yet takıma moral oldu. Oy-
nayacağımız Keçiörengü-
cü maçında da iyi bir 
sonuç ortaya koyarak taraf-
tarımızı mutlu etmek istiyo-
ruz” dedi.

Çotanaklarda iki eksik
Giresunspor’un Ankara kafilesinde Sadi’nin ol-

madığı Balde’nin ise yer aldığı öğrenildi.
Yeşil beyazlıların Eskişehirspor ile karşılaştığı 

maçın ilk yarısında sakatlanan Sadi’nin tedavisine 
devam ediliyor. Yarın oynanacak olan Keçiören-
gücü maçı kadrosuna Sadi alınmazken takımla bir-
likte çalışmalara başlayan Ibrahima Balde ise kad-
roda bulunuyor.

Çotanaklar’da kaleci Tolgahan’ın da tama-
men iyileştiği ve kaleyi Onurcan’dan alması bekle-
niyor.

Sadi sakatlığı, Hayrullah da cezası nedeniyle 
yeşil beyazlıların kadrosunda yer almadı.


